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Protokół nr XXII/2012 

z sesji Rady Gminy Dębowiec 
w dniu 30 października 2012r.  

 
Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania radnych. 
3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
4. Przedstawienie informacji o sposobie realizacji obowiązku składania oświadczeń majątkowych. 
5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Dębowiec za rok szkolny 

2011/2012. 
6. Przedstawienie wyników konsultacji społecznych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2012r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 90/1 w Ogrodzonej 
9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu części nieruchomości gruntowych, oznaczonych geodezyjnie, jako 1086/2 i 
1086/7, obręb geodezyjny Ogrodzona, na czas określony 15 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Dębowiec. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki za pojemnik o pojemności 120 l  

15. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie 
Dębowiec. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły Podstawowej 
w Simoradzu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły Podstawowej 
w Iskrzyczynie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2013r. Zespołu Szkolno 
Przedszkolnego w Iskrzyczynie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły Podstawowej 
w Ogrodzonej. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2013r. Zespołu Szkolno 
Przedszkolnego w Ogrodzonej. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie: podziału gminy Dębowiec na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie: programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2013. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały 342/XLII/2010 Rady Gminy Dębowiec z dnia 24 
sierpnia 2010 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Simoradz na lata 2010 - 
2017 opracowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Komputer przez całe życie” 
który został złożony do konkursu ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w 
ramach Priorytetu IX, działanie 9.5 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Ucz się całe życie” który 
został złożony do konkursu ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w ramach 
Priorytetu IX, działanie 9.5 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Wirtualna Społeczność 
Szkolna Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Simoradzu”, który został złożony do konkursu 
ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w ramach Priorytetu IX, działanie 9.5 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

28. Sprawozdanie z działalności wójta. 
29. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 25 września 2012r. 
30. Wolne wnioski i zakończenie sesji.  
 
Ad . 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
XXII Sesję Rady Gminy Dębowiec w dniu 30 października 2012r. otworzył Marian Matejczuk – 
Przewodniczący Rady Gminy. Obecnych 15 radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący RG zaproponował, aby na wniosek Wójta: 
- pkt 2 omówić łącznie z pkt.3. 
- dodać do porządku obrad uchwały w następujących sprawach: 

•  przyj ęcia od Powiatu Cieszyńskiego zadania zimowego utrzymania chodników 
wzdłuż dróg powiatowych, przebiegających przez teren Gminy Dębowiec i omówić 
jako pkt 8 

•  zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Dębowiec i omówić jako pkt.11 

Ponadto zaproponowano, aby pkt.16 omówić po punkcie 11. 
W związku z powyższym zmianie ulegnie numeracja punktów porządku obrad. 
Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmienionym porządkiem obrad. 
Na protokolanta Przewodniczący RG  powołał Dorotę Krzyżanek. Radni nie wnieśli uwag.  
 

Ad.2, 3 

Zapytania Radnych, Odpowiedzi na zapytania Radnych 

Radny B. Brudny: 

Kiedy zostanie uruchomiony ośrodek Zdrowia w Ogrodzonej? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Ośrodek funkcjonuje od poniedziałku 3 dni w tygodniu. Obowiązki przejęła firma Medicol, której 

jeszcze przez jakiś czas będziemy wynajmowali pomieszczenia, później nastąpi przetarg. 

Radny K. Kozieł: 

Czy byłaby możliwość zaproszenia p. Kierownik Ośrodka Zdrowia w Dębowcu na Sesję Rady Gminy? 

W tej chwili zauważalny jest brak współpracy z Urzędem Gminy. Na stronie internetowej znajdują 

się stare dane teleadresowe. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Postaramy się zaprosić p. doktor na najbliższą Sesję RG. 

Radny M. Gajdacz: 

Jakie są zamiary odnośnie Ośrodka Kultury w Ogrodzonej. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Do projektu budżetu na 2013r. zostanie przygotowana informacja na ten temat. 

Radny K. Chwastek: 
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Ponawiam interwencję w sprawie niepunktualnego kursowania bus-ów dowożących dzieci do szkoły. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Informacja w tej sprawie została przekazana p. Dyrektor zaraz po ostatniej sesji. Ponowimy 

interwencję.  

Ad.4 

Przedstawienie informacji o sposobie realizacji obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych. 
 
Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali informację o składanych oświadczeniach majątkowych 

przez Wójta, Przewodniczącego Rady Gminy, Radnych oraz Dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych. Treść informacji stanowi kolejno załączniki 2a, b i c do niniejszego protokołu. 

Nie wniesiono zapytań. 

Ad.5 

Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Dębowiec za rok 
szkolny 2011/2012. 
Informację omówił Dyrektor GZOSP R.Jankowski. Treść informacji Radni otrzymali wraz z 
materiałami na sesję. 
Nie wniesiono zapytań. 

 
Ad.6 

Przedstawienie wyników konsultacji społecznych. 
Uchwała Rady Gminy Dębowiec w sprawie przeprowadzania konsultacji społecznych obliguje Wójta 

Gminy do przedstawienia wyników konsultacji na sesji Rady Gminy. Radni wraz z materiałami na 

sesję otrzymali wyniki konsultacji cyklu uchwał dotyczących gospodarki odpadami. Wynik 

konsultacji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 
Wójt Gminy D ębowiec dokonał, od ostatniej Sesji Rady Gminy, zmian w budżecie Gminy Dębowiec 
na 2012 r., następującymi Zarządzeniami: 

� Nr 311/2012 z dnia 25 września 2012 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu 
Gminy na 2012 r. o kwotę 282,00 zł w związku z otrzymaniem następującej Decyzji 
Wojewody Śląskiego:  
•  Nr FBI.3111.228.3.2012 z dnia 14 września 2012 r. (801 80195 § 2030) – środki na 

sfinansowanie prac komisji kwalifikacyjnych i egzaminacyjnych powołanych w 2012 r. do 
spraw awansu zawodowego nauczycieli;  

Zmiana tabeli nr 4 „Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu Gminy Dębowiec w 
2012 r.” do budżetu na 2012 r. 

� Nr 320/2012 z dnia 17 października 2012 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu 
Gminy na 2012 r. o kwotę 5.000,00 zł w związku z otrzymaniem następującej Decyzji 
Wojewody Śląskiego:  
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•  Nr FBI.3111.101.28.2012 z dnia 10 października 2012 r. (852 85214 § 2039) – środki na 
realizację projektu systemowego POKL „Aktywna integracja społeczna w Gminie 
Dębowiec”.  

Zmniejszenie dochodów i wydatków budżetu Gminy na 2012 r. o kwotę 5.000,00 zł w 
związku z otrzymaniem następującej Decyzji Wojewody Śląskiego:  
•  Nr FBI.3111.101.28.2012 z dnia 10 października 2012 r. (852 85214 § 2030) – w sprawie 

określenia, iż wypłaty zasiłków okresowych stanowić będą wkład własny w ramach 
realizowanego projektu POKL.  

Zmiana tabeli nr 4 „Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu Gminy Dębowiec w 
2012 r.” do budżetu na 2012 r. 

� Nr 322/2012 z dnia 24 października 2012 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu 
Gminy na 2012 r. o kwotę 8.581,00 zł w związku z otrzymaniem następującej Decyzji 
Wojewody Śląskiego:  
•  Nr FBI.3111.231.3.2012 z dnia 12 października 2012 r. (852 85219 § 2030) – środki na 

wypłatę dodatków w wysokości 250 zł miesięcznie na pracownika socjalnego 
zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę socjalną w środowisku 
w roku 2012.   

Zmiana tabeli nr 4 „Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu Gminy Dębowiec w 
2012 r.” do budżetu na 2012 r. 

 
 Zmiany w budżecie Gminy Dębowiec na 2012 r. których dokonanie planowane jest 
podczas Sesji Rady Gminy w dniu 30 października 2012 r. 
 
Zwiększenie planu dochodów o łączną kwotę 73.237,19 zł, dotyczy: 

� kwota 4.000,00 zł – dochody bieżące – Otrzymane spadki, zapisy i darowizny w postaci 
pieniężnej – dział 010 „Rolnictwo i łowiectwo” (dostosowanie planu do faktycznego 
wykonania); 

� kwota 28.751,19 zł – dochody bieżące – Wpływy z różnych rozliczeń – dział 010 „Rolnictwo i 
łowiectwo” (nota z karą dla wykonawcy kanalizacji); 

� kwota 150,00 zł – dochody bieżące – Pozostałe odsetki – dział 700 „Gospodarka 
mieszkaniowa” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 

� kwota 8.804,00 zł – dochody bieżące – Wpływy z różnych dochodów – dział 700 „Gospodarka 
mieszkaniowa” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 

� kwota 3.500,00 zł – dochody bieżące – Podatek od środków transportowych – dział 756 
„Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” (dostosowanie planu do 
faktycznego wykonania); 

� kwota 6.000,00 zł – dochody bieżące – Podatek od czynności cywilnoprawnych – dział 756 
„Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” (dostosowanie planu do 
faktycznego wykonania); 

� kwota 1.000,00 zł – dochody bieżące – Podatek leśny – dział 756 „Dochody od osób prawnych, 
od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki 
związane z ich poborem” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 

� kwota 82,00 zł – dochody bieżące – Wpływy z różnych opłat – dział 756 „Dochody od osób 
prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej 
oraz wydatki związane z ich poborem” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 

� kwota 800,00 zł – dochody bieżące – Dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do 
sektora finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze – dział 801 „Oświata 
i wychowanie” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania – wynajem w SP 
Dębowiec); 
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� kwota 20.000,00 zł – dochody bieżące – Wpływy z usług – dział 900 „Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 

� kwota 150,00 zł – dochody bieżące – Pozostałe odsetki – dział 900 „Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania). 

 
Zwiększenie planu wydatków o łączną kwotę 12.900,00 zł, dotyczy: 

� kwota 11.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 700 70005 – 
nowe zadanie „Modernizacja dachu na budynku mieszkalnym w Simoradzu”; 

� kwota 1.900,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na: wydatki 
związane z realizacją ich statutowych zadań – 801 80101 – przekazanie na wydatki środków 
zebranych przez SP Dębowiec z wynajmu sali gimnastycznej. 

 

Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 232.505,00 zł, dotyczy: 
� kwota 111.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 010 01010 

– zadanie „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Dębowcu” (dostosowanie wartości zadania do 
faktycznego wykonania); 

� kwota 80.000,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na: 
wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań – 710 71004 – dostosowanie planu do 
faktycznego zapotrzebowania; 

� kwota 700,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na: wydatki 
związane z realizacją ich statutowych zadań – 852 85213 – dostosowanie planu do 
faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

� kwota 7.800,00 zł – wydatki bieżące – świadczenia na rzecz osób fizycznych – 852 85215 – 
dostosowanie planu do faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

� kwota 9.500,00 zł – wydatki bieżące – świadczenia na rzecz osób fizycznych – 852 85216 – 
dostosowanie planu do faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

� kwota 3.505,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na: 
wynagrodzenia i składniki od nich naliczane – 852 85228 – dostosowanie planu do 
faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

� kwota 15.000,00 zł – wydatki bieżące – wydatki jednostek budżetowych, w tym na: 
wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań – 852 85228 – dostosowanie planu do 
faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

� kwota 5.000,00 zł – wydatki bieżące – świadczenia na rzecz osób fizycznych – 854 85415 – 
dostosowanie planu do faktycznego zapotrzebowania jednostki GOPS; 

 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 156/XXII/2012 w sprawie: zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2012r. 
została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.8 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 
Proponujemy wyrazić zgodę na przyjęcie od Powiatu Cieszyńskiego zadania związanego z zimowym  
utrzymaniem chodników wzdłuż dróg powiatowych przebiegających przez teren Gminy Dębowiec. 
Zadanie polega na zimowym utrzymaniu, tj. usuwanie zalegającego śniegu lub błota pośniegowego, 
w okresie zimowym, dla których Zarząd Powiatu Cieszyńskiego jest zarządcą drogi . 
 
Uchwała nr 157/XXII/2012 w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego zadania zimowego 
utrzymania chodników wzdłuż dróg powiatowych, przebiegających przez teren Gminy Dębowiec 
została podjęta jednogłośnie. 

Ad.9 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A. Kulesza 
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W związku z prawomocnym postanowieniem Sadu Rejonowego w Cieszynie w sprawie zasiedzenia z 
dniem 28.05.2005 r. nieruchomości położonej w Ogrodzonej stanowiącą działkę 90/6 powstałą w 
wyniku podziału działki 90/1 na działki 90/6 i 90/7 należy zmienić uchwałę w ten sposób, aby 
przedmiotem zbycia stała się działka 90/7. Jednocześnie zmianie uległa powierzchnia tej 
nieruchomości. 
 

Uchwała nr 158/XXII/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 
drodze przetargu nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 90/1 w Ogrodzonej została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad.10 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy T. Branny 

Proponujemy wyrazić zgodę na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
nieruchomości gruntowych, oznaczonych geodezyjnie jako 1086/2 i 1086/7, obręb geodezyjny 
Ogrodzona, w części graniczącej z nieruchomościami 769, 772, 773/7. 779/2, 781 i 782, na czas 
określony 15 lat. 
Projekt uchwały przedłożony został w związku z pojawieniem się inwestora, który zainteresowany 
jest ustawieniem kolektorów słonecznych, które wytwarzają prąd. Jest to działka drogowa, położona 
w środku pól uprawnych. Firma zwróciła się do nas, aby gmina wydzierżawiła część tej działki 
drogowej. W przypadku wyrażenia zgody przez Radę, rocznie do budżetu wpłynie kwota ok. 2000 zł. 
Uchwała nr 159/XXII/2012 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości gruntowych, oznaczonych geodezyjnie, jako 1086/2 i 
1086/7, obręb geodezyjny Ogrodzona, na czas określony 15 lat  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.11 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Proponujemy zmienić uchwałę nr 117/XV/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy Dębowiec, w ten sposób, że §1 pkt 1 przyjmuje 
brzmienie:  
"1) 801/2 w Gumnach, o powierzchni 0,2228 ha, użytki oznaczone jako Bi, wpisana do księgi 

wieczystej BB1C/00093918/4," 
 
Uchwała nr 160/XXII/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Chodzi o lokale zlokalizowane w budynku Gimnazjum w Dębowcu. Są to lokale służbowe. Umowy  są 
zawarte na czas określony związane z czasem trwania stosunku pracy. Jest poważny problem z 
przekształceniem tych umów na umowy na czas nieokreślony. Nie mamy takiej regulacji zawartej w 
uchwale dotyczącej zasad wynajmowania, ponadto 7 z 8 umów zawartych zostało z naruszeniem prawa. 
Proponujemy zmienić w związku z tym odpowiednie zapisy w uchwale.  

Druga zmiana dotyczy przyznawania lokali socjalnych dzieciom, które znajdowały się pod opieką rodzin 
zastępczych. Chcemy ograniczyć przyznawanie lokali dzieciom, które były mieszkańcami gminy 
Dębowiec przed oddaniem w opiekę. 

Uchwała nr 161/XXII/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.13 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Uchwała ta rozpoczyna cykl uchwał, które Rada Gminy zobowiązana jest uchwalić. Temat dotyczący 
odpadów komunalnych jest trudny, również z tego powodu, że wiąże się z opłatami. Ustawodawca 
zobowiązał gminy do przejęcia obowiązków związanych z utrzymaniem czystości i porządku w 
gminach. Swoje obowiązki gmina realizowała będzie w zamian za pobieranie opłat od mieszkańców. 
Środki z pobieranej opłaty gminy nie mogą wydatkować na żaden inny cel, tylko na gospodarkę 
odpadami. 

Proponuję, aby wszystkich mieszkańców gminy objąć tym systemem, zarówno zamieszkujących na stałe, 
jak i tych, którzy nie zamieszkują na stałe na terenie swojej posesji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu K. Kozieł – podstawą jest uszczelnienie systemu odbierania odpadów i 
odpłatności za tą usługę. Ważne jest, aby każdy płacił za siebie, wtedy koszt jednostkowy będzie 
najmniejszy.  

Radny M. Trombik zadał pytanie, jakie to są nieruchomości niezamieszkałe. W odpowiedzi Z-ca Wójta 
Gminy A. Kulesza wyjaśnił, że chodzi o szkoły, sklepy, warsztaty, ośrodki zdrowia, ośrodki kultury itd. 

Wyjaśnił również, że będzie poważny problem w egzekwowaniu opłat i w realizacji ustawy. 

Radny G. Cymorek zapytał, kiedy będą organizowane zebrania wiejskie w temacie odpadów 
komunalnych? Z-ca Wójta Gminy A. Kulesza odpowiedział, że najpierw musimy znać kwotę opłaty, 
aby jej na zebraniach przekazać mieszkańcom.  
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 162/XXII/2012 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne została 
podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.14 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Proponuję wniesienie autopoprawki do zapisu w paragrafie 19. 
Radny M. Trombik poprosił o zreferowanie, jakie zmiany zostały wprowadzone do regulaminu w 
stosunku do poprzedniego regulaminu. 
Z-ca Wójta wyjaśnił, że zależało nam na tym, aby wprowadzać jak najmniej zmian, gdyż 
mieszkańcy przyzwyczajeni są do pewnego cyklu miesięcznego. Zmiana znacząca jest taka, że 
wskazane są odpady komunalne zbierane w sposób selektywny. 
M. Trombik zadał pytanie dotyczące zapisu w uchwale na temat opróżniania zbiorników 
bezodpływowych. Czy będą organizowane 2 przetargi, czy podmiot realizujący usługę będzie jeden, 
czy opłata będzie stała, czy będzie się zmieniać?. 
A.Kulesza wyjaśnił, że musimy być świadomi, że zbiórka odpadów komunalnych przez gminę jest 
narzucona ustawowo, natomiast opróżnianie zbiorników bezodpływowych mieszkańców nie 
podłączonych do kanalizacji należy do decyzji Rady Gminy.  
Uchwała nr 163/XXII/2012 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku w 
Gminie Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.15 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Projekt tej uchwały jest powtórzeniem zapisów zawartych w regulaminie. Wymóg ustawowy jednak 

przewiduje podjęcie odrębnej uchwały.  

*Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy w obradach ( 15.00 – 15.10)* 

Po przerwie obrady zostały wznowione. 
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Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 164/XXII/2012 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami  została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.16 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Planujemy, że opłata zostanie wnoszona co miesiąc do 10 dnia każdego miesiąca przelewem na konto 
gminy. Wprowadzając miesięczny tryb opłat mieszkańcy unikną jednorazowego wpłacenia znacznej 
kwoty, gmina natomiast unika ewentualnego kredytowania systemu. 

K. Kozieł zaproponował, aby zapisać, że można nadpłacić za usługę. 

A. Kulesza poinformował, że opłata za odpady traktowana jest jako należność podatkowa, która zezwala 
na nadpłatę, jednak taki zapis w treści uchwały może nie zaakceptować nadzór wojewody. 

B. Brudny zapytał, czy istnieje stosowanie jakiś ulg dla mieszkańców o niskich dochodach.  

A. Kulesza poinformował, że nie ma takiej możliwości, nie pozwalają na to zapisy ustawy. 

Radny K. Chwastek zaproponował, aby termin uiszczania opłaty zmienić na 15-tego dnia miesiąca. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Radnego K. Chwastka. Wniosek jednogłośnie przyjęto. 

Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 165/XXII/2012 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.17 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Z-ca Wójta A. Kulesza zaproponował, aby zmienić  brzmienie tytułu uchwały na następujący: „w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi”. Zmiana 
została przyjęta jednogłośnie. 

Opłatę można ustalić na 4 różne sposoby: od mieszkańca, od zużytej wody, od powierzchni lokalu 
oraz ryczałtowo od nieruchomości. Naszym zdaniem najuczciwszym systemem jest naliczanie opłaty 
od mieszkańca i taką formę opłaty proponujemy. 

Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 166/XXII/2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.18 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Każdy mieszkaniec gminy będzie musiał złożyć deklarację, z której wynikać będzie ile osób zamieszkuje 
daną nieruchomość lub w przypadku działalności gospodarczej ilość wytwarzanych odpadów. 

Proszę o wniesienie autopoprawki do wzoru deklaracji wynikającej z przeprowadzonych konsultacji. 
Zmiana dotyczy odpadów zagospodarowanych na kompostowniku. Proponuję zmienić jednostkę miary z 
kg na litr. Kolejna zmiana dotyczy możliwości otrzymania blankietów wpłaty. Zmiana została przyjęta 
jednogłośnie. 

K. Kozieł- wypracowaliśmy w miarę czytelną deklarację, łatwą w przetwarzaniu. 

Radny K. Chwastek - proponuję dokonania zmiany w punkcie „Identyfikator” – dopisanie „nazwa firmy” 
Zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
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Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 167/XXII/2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.19 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy T. Branny 

Wójt Gminy zaproponował obejrzenie prezentacji dotyczącej reorganizacji placówek oświatowych w 
gminie Dębowiec. Treść prezentacji  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radny G. Cymorek zapytał, jakie będą koszty do poniesienia w I roku reorganizacji? Chodzi o koszty 
odpraw i utrzymania budynku. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział, że jeżeli chodzi o budynek w Iskrzyczynie, to kwota pojawiła się 
w prezentacji i wynosić będzie 50.000 zł., natomiast kwota wypłaconych odpraw dla nauczycieli jest 
akurat odpowiednia, aby nie dopłacać do średniej na koniec roku. 

Przewodniczący Komisji Oświaty B. Brudny – większość spraw dotyczących reorganizacji poruszona już 
została na komisji oświaty. Osobiście jestem zdania, że warto szkołę w Ogrodzonej pozostawić w 
niezmienionym kształcie. 

Głos zabrał rodzic R. Ciemała z Ogrodzonej: zaapelował do Radnych o pozostawienie szkoły w 
Ogrodzonej w niezmienionym kształcie. Stwierdził, że z doświadczenia wie, że dowożenie dzieci do 
szkoły nie jest prostą sprawą. Z Ogrodzonej jest najdalej do Dębowca. W następnych latach będzie 
przybywało dzieci. Dzieci dojeżdżające w tej chwili do Gimnazjum nie mają zadaszonego przystanku 
autobusowego. 

W przypadku reorganizacji sytuacja taka byłaby tragiczna dla mieszkańców Ogrodzonej.  

P. Karina Oleksy z Łączki wyraziła opinię, że wobec takiej sytuacji istnieje obawa, że dzieci będą 
zabierane z placówek oświatowych w gminie Dębowiec. 

Dyrektor SP w Ogrodzonej K. Hanzlik podkreśliła, że przedstawiona w prezentacji kwota za dowóz 
dzieci nie może być dzielona na 3 równe części, gdyż odległość z Ogrodzonej wynosi 7 km. Dzieci będą 
musiały wstać o wiele wcześniej, żeby dojść na przystanek i dojechać do Dębowca. W naszej szkole 
nauczyciele mają uprawnienia do dwóch lub nawet trzech przedmiotów. Prowadzimy tak politykę 
kadrową, aby nauczyciele wypracowywali jak największą liczbę godzin.  

Przedstawiciel rodziców p. Marcin Kotowicz stwierdził, że trudno nie zgodzić się z argumentami, które 
przedstawiono w prezentacji, jednak nie oszczędności są najważniejsze. Wyraził obawę dotyczącą miejsc 
na sali gimnastycznej i pogodzenia zajęć w-f wszystkich klas oraz opieki nad dziećmi w autobusie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu K. Kozieł stwierdził, że przedmówcy mają dużo racji, jednak Rada 
Gminy musi patrzeć obiektywnie na cały budżet. Jeżeli teraz nie zreorganizujemy szkół, nieuchronnie 
groziłoby nam zamknięcie szkół. W takim przypadku traciliby pracę wszyscy nauczyciele oraz obsługa. 
Nie możemy się kierować tym, że Ogrodzona jest najważniejsza. Ważne są wszystkie szkoły. Trzeba 
robić wszystko, aby te szkoły obronić. W klasach I-III fizycznie nie ma dzieci. Jesteśmy generalnie 
gminą bardzo biedną. Sprawa szkół nie interesuje części mieszkańców, którzy chcą płacić niskie podatki. 
Nie jesteśmy w stanie zagwarantować odpowiednio dużej liczby dzieci w klasach. W ostateczności i tak 
rodzic decyduje, do jakiej szkoły pośle dziecko. Jeżeli zamkniemy szkołę, to dla gminy jest to kolejny 
koszt utrzymania takiego obiektu. 

Przewodniczący RG M. Matejczuk stwierdził, że nie do końca zgadza się z przedmówcą w jednej 
sprawie. Zauważył, że owszem, szkoła się utrzyma, ale jeżeli mamy otwierać klasy 5-cio osobowe, to 
wcale na tym nie zyskamy, bo do nauczycieli dopłacimy maksymalną kwotę. Nie wszystko da się 
przełożyć na cyferki i oszczędności w gminie. Nie zgadza się z tym, że mieszkańca Dębowca nie 
interesuje szkoła w Ogrodzonej. Jeżeli przeanalizujemy strukturę wpływu podatków, to Ogrodzona jest 
jednym z lepszych płatników podatków w gminie. Nie róbmy z siebie gminy biednej, bo wskaźniki 
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budżetowe wcale na to nie wskazują. Przewodniczący RG zauważył, że  osobiście nie patrzył podczas 
poprzedniego projektu reorganizacji na to, czy np. szkoła w Iskrzyczynie jest nam potrzebna, chociaż to 
zagwarantowałoby spokój Ogrodzonej na wiele lat. Przewodniczący uważał, że wtedy taka reorganizacja 
nie miała sensu i wyraził nadzieję, że Radni w tej chwili podejdą obiektywnie do tematu i taką samą 
decyzję podejmą.  

Radna Z. Legierska zwróciła się do Dyrektor K. Hanzlik z apelem, że chciałaby usłyszeć jedną 
wypowiedź od nauczycieli, że protestują przeciwko temu co daje im karta nauczyciela. Widać, co się 
dzieje w całym kraju, jednak nikt nie protestuje. 

Przewodniczący Komisji Budżetu K. Kozieł poinformował, że Radni odbierają zarzuty od mieszkańców, 
że podnieśliśmy podatki po to, aby ratować szkoły. 

M. Matejczuk przypomniał, że w zeszłym roku podnieśliśmy podatki w celu ratowania szkół przed 
zamknięciem. Daliśmy słowo, że reorganizacja nie będzie przeprowadzona. W tej chwili wycofujemy się 
z tego. 

Radny K. Chwastek zadał pytanie Przewodniczącemu, obywatelem jakiej miejscowości  jest on sam, 
prowadząc działalność w Dębowcu, a mieszkając w Iskrzyczynie? Cały czas dyskutujemy o dzieciach z 
Ogrodzonej. Nie było mowy w tej dyskusji o dzieciach z Iskrzyczyna i Simoradza. Te dzieci też muszą 
wstawać wcześniej, dojść na przystanek, jeździć do Dębowca. W Dębowcu dzieci będą uczyły się w 
klasach 24-29 osobowych, a w przypadku, kiedy dzieci z Ogrodzonej nie będą uczęszczały do szkoły w 
Dębowcu w klasie będzie 24-26 dzieci. Tymczasem dzieci w Ogrodzonej będą się uczyły w klasach 13-
14 osobowych. Radny K. Chwastek stwierdził, że Komisja Oświaty nie napracowała się nad jego 
propozycją, która proponowała dowożenie dzieci ze szkoły w Dębowcu do szkół w Simoradzu i 
Iskrzyczynie. 

M. Matejczuk – nie twierdziłem nigdy, że to jest szczęśliwa sytuacja dla dzieci z Iskrzyczyn i Simoradza. 
Temat jest w miarę prosty. Jeżeli na dzisiaj nie podejmiemy decyzji o reorganizacji szkół w Iskrzyczynie 
i Simoradzu, jeżeli tym samym pan Wójt nie zadeklaruje, że obniży minimalną  ilość dzieci w klasie do 
mniejszej niż 12, to wszyscy wiemy, że za 3 lata tej szkoły nie będzie. My deklarujemy, że spróbujemy 
sobie poradzić nawet przy 14 dzieciach, wiedząc jednocześnie, że bardzo dużo ryzykujemy. Ryzykujemy 
również tym, że jeżeli nie otworzymy oddziału w następnym i kolejnym roku, to szkołę również 
zamkniemy. Radni, mieszkańcy i Dyrekcja tej szkoły doskonale sobie zdają z tego sprawę. Musimy robić 
wszystko, żeby przyciągnąć dzieci do tej szkoły i nie możemy dopuścić do sytuacji, jaka zdarzyła się 
dwa lata temu, że jakiś kompromis w sprawie ilości dzieci w klasie został wypracowany. Chcemy tylko, 
abyście dali szansę tej szkole w tej chwili. 

Radny M. Gajdacz stwierdził, że szkoła w Ogrodzonej najmniej wymaga reformy, a najbardziej to 
odczuje. 

Przewodniczący RG M. Matejczuk stwierdził, że propozycja Radnego K. Chwastka jest niemożliwa do 
zrealizowania, a mogłaby skutkować tym, że wszystkie szkoły w gminie musiały by zostać 
zlikwidowane. 
Przewodniczący Komisji Oświaty B. Brudny zwrócił się do Radnego K. Chwastka z informacją, że na 
komisji oświaty odbyła się rozmowa na temat jego propozycji. Dzieci z Iskrzyczyna i Simoradza nie są 
gorsze. Propozycja reorganizacji wynika tylko ze zwykłych wyliczeń i z fizycznego braku dzieci. W 
Ogrodzonej dzieci są. Ta szkoła tętni życiem. Nie oszczędzajmy na dzieciach. B. Brudny zaapelował, 
żeby szkoła w Ogrodzonej pozostała w niezmienionym kształcie. 
Radny K. Chwastek zauważył, że w  Simoradzu obecnie jest 12 dzieci w II klasie, w Iskrzyczynie 
również 12 dzieci. W zeszłym roku szkolnym w Ogrodzonej od samego początku nie było 12 dzieci, a 
klasa została otwarta, dlatego nie wierzę w deklaracje, że minimalna liczba dzieci zostanie zachowana. 
Sołtys Iskrzyczyna J. Śniegoń stwierdził, że źle się stało, że zaiskrzyło na linii Ogrodzona-Iskrzyczyn-
Simoradz. Stwierdził, że zawsze stał na stanowisku, żeby bronić szkoły wszelkimi siłami, stawiać 
argumenty, ale nie wychodzić naprzeciw Simoradza i Ogrodzonej. To jest wyczuwalne na każdym kroku. 
Zwrócił się do Radnych, że jeżeli chcą reformować szkoły to należy iść jednym torem zgodnie z 
wypracowanym wcześniej stanowiskiem, albo należy dać sobie spokój z reformą. 
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M. Matejczuk stwierdził, że bronił szkoły bez względu na to, co się stanie. Ogrodzona przedstawiła 
swoją propozycję tak jak zrobił to Iskrzyczyn i Simoradz. Nie rozumie, dlaczego do nas są pretensje, że 
chcemy pozostawić szkołę w Ogrodzonej w niezmienionym kształcie. Uznaliśmy, że jest szansa, aby tą 
szkołę zostawić taką jaka jest. I taką propozycję składamy. 
 
Przewodniczący RG  M. Matejczuk przed przystąpieniem do głosowania przypomniał, że podejmujemy 
uchwały intencyjne. 
Wszystkie uchwały podejmujemy bez przeprowadzenia osobnych dyskusji  en bloc- punkty porządku 
obrad od 19-23. 
 
Uchwała nr 168/XXII/2012 w sprawie zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły 
Podstawowej w Simoradzu  została podjęta przy 14 głosach „za”, 1 głosie wstrzymujący, nikt nie 
głosował przeciw. 
 

Uchwała nr 169/XXII/2012 w sprawie zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły 
Podstawowej w Iskrzyczynie  została podjęta została podjęta przy 14 głosach „za”, 1 głosie 
wstrzymujący, nikt nie głosował przeciw. 
 

Uchwała nr 170/XXII/2012 w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2013r. Zespołu 
Szkolno Przedszkolnego w Iskrzyczynie  została podjęta przy 14 głosach „za”, 1 głosie wstrzymujący, 
nikt nie głosował przeciw. 
 

Uchwała nr 171/XXII/2012 w sprawie zamiaru zmniejszenia stopnia organizacyjnego Szkoły 
Podstawowej w Ogrodzonej została podjęta przy 10 głosach „za”, 5 głosach przeciwnych, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 

Uchwała nr 172/XXII/2012 w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2013r. Zespołu 
Szkolno Przedszkolnego w Ogrodzonej  została podjęta przy 10 głosach „za”, 5 głosach przeciwnych, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

*Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz. 16.50 do godz. 16.55* 

Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Ad.24 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Zgodnie z ustawą proponujemy Dokonać podziału gminy Dębowiec na 5 stałych obwodów 
głosowania, ustalić ich numery, granice oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 
Staraliśmy się w jak najmniejszym stopniu zmieniać przyzwyczajenia wyborców w tym zakresie.   
Siedziby pozostały bez zmian.  
Radny G. Cymorek – proponuję zmienić nazwę z Świetlica środowiskowa w Simoradzu na budynek 
OSP w Simoradzu. 
Propozycja została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała nr 173/XXII/2012 w sprawie podziału gminy Dębowiec na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych została podjęta 
jednogłośnie. 
 

Ad.25 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 

Program współpracy z organizacjami pozarządowymi podejmowany jest corocznie. Projekt programu 
został poddany konsultacjom. Treść programu nie uległa znaczącym zmianom w stosunku do roku 
ubiegłego. 
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Uchwała nr 174/XXII/2012 w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2013. została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.26 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy T.Branny 
Chcemy uaktualnić Plan Odnowy miejscowości Simoradz ze względu na oprojektowane utwardzenie 
placu rekreacyjnego z miejscami parkingowymi przy Kościele św. Jakuba w Simoradzu. Chcemy na 
ten cel pozyskać środki zewnętrzne. 

Uchwała nr 175/XXII/2012 w sprawie zmiany uchwały 342/XLII/2010 Rady Gminy Dębowiec z dnia 
24 sierpnia 2010 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Simoradz na lata 2010 - 
2017 opracowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.27 

Projekt uchwały omówił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski 
Proponujemy zatwierdzić realizację projektu pod nazwą „Komputer przez całe życie” pod warunkiem 
przyznania  na ten cel 100% dofinansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego i budżetu 
państwa w ramach działania 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich, Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
 
Uchwała nr 176/XXII/2012 w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Komputer przez całe 
życie” który został złożony do konkursu ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w 
ramach Priorytetu IX, działanie 9.5 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta 
jednogłośnie. 
 

Ad.28 

Projekt uchwały omówił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski 
Proponujemy zatwierdzić realizację projektu pod nazwą „Ucz się całe życie” pod warunkiem 
przyznania  na ten cel 100% dofinansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego i budżetu 
państwa w ramach działania 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich, Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
 

Uchwała nr 177/XXII/2012 w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Ucz się całe życie” który 
został złożony do konkursu ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w ramach 
Priorytetu IX, działanie 9.5 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.29 

Projekt uchwały omówił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski 

Zatwierdzić realizację projektu pod nazwą „Wirtualna Społeczność Szkolna Zespołu Szkolno 
Przedszkolnego w Simoradzu” realizowanego przez Zespół Szkolno Przedszkolny w Simoradzu pod 
warunkiem przyznania  na ten cel 100% dofinansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego i 
budżetu państwa w ramach działania 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich, 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  

Uchwała nr 178/XXII/2012 w sprawie  zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Wirtualna Społeczność 
Szkolna Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Simoradzu”, który został złożony do konkursu 
ogłoszonego przez Marszałka Województwa Śląskiego w ramach Priorytetu IX, działanie 9.5 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.30 

Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące sprawy: 

- rozstrzygnięcia przetargu na zimowe utrzymanie dróg gminnych – podpisane umowy 

- kontroli z Urzędu Marszałkowskiego dotycząca wyposażenia GOK w Gumnach. Kontrola pozytywnie 

- miejsca spoczynku  Dolce i Kamieniec przygotowane zostały na dzień 1 listopada 

- oddania do użytku kanalizacji w ramach II etapu budowy 

- naprawione ubytki drogi Na Zadki w Ogrodzonej 

- do końca roku planowane przeniesienie lampy drogowej z ul. Katowickiej na Żniwną  

Ad.31 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 25 września 2012r. 

Protokół z sesji Rady Gminy w dniu 25 września 2012 został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.32 

Wolne wnioski i zakończenie sesji.  

Przewodniczący odczytał pisma w następujących sprawach: 

- p. Ewy Macura z Simoradza z dnia 16.10.2012 w sprawie protestu mieszkańców dot. nazewnictwa ulic 

- p. Jadwigi Brudny z Simoradza z dnia 22.10.2012 w sprawie usunięcia naruszenia przepisów 

- p. Rajmunda Raszyk z  Simoradza z dnia 11.10.2012r. w sprawie odwołania od uchwały w sprawie 
nazewnictwa ulic w Simoradzu. 

Pisma stanowią kolejno załączniki nr 5,6,7 do niniejszego protokołu. 

Radny G. Cymorek – dot. pisma nr 1 i nr 3 - propozycje zaproponowane były częściowo podjęte uchwałą 
zebrania sołeckiego w Simoradzu. Nazwy ulic, które się powtarzały zostały zmienione. Część 
mieszkańców dodatkowo zorganizowała się przed sesją RG i zgłosili nowe propozycje, które wypłynęły 
bezpośrednio od mieszkańców po ponownych konsultacjach. Ponieważ nie wszyscy mieszkańcy biorą 
udział w zebraniach wiejskich, dlatego część mieszkańców była zaskoczona nazwą ulicy przy której 
mieszkają. 

Skarga p. Jadwigi Brudny – wyjaśnień udzieliła Kierownik RGW R. Michnik . Ul. Kręta nie została 
wzięta pod uwagę jako ulica główna, a jako ul. Boczna w stosunku do drogi Skoczów – Dębowiec. 
Problem z numeracją został wyjaśniony telefonicznie. Uwzględnione zostały uwagi p. J. Brudny.  

Przewodniczący zaproponował, aby przedstawić projekt zmienionej uchwały w sprawie nazewnictwa 
ulic w Simoradzu na następną sesję RG.  

Ponadto Przewodniczący odczytał pismo od NZOZ Praktyka Rodzinna, Joanna Śliwka w sprawie 
ponowienia oferty najmu budynku Ośrodka Zdrowia w Ogrodzonej. 

Treść pisma stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że pani J. Śliwka osobiście z nim rozmawiała, proponowała, że jednoosobowo 
będzie wykonywać funkcję lekarza, ale nie jest w stanie tego obiektu w przyszłości kupić. Na następny 
dzień swoją ofertę zgłosiła firma Medicol, która zatrudniała będzie 3 lekarzy i zadeklarowała chęć 
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kupienia obiektu w przyszłości. W związku z tym była to oferta atrakcyjniejsza, więc bezprzetargowo 
wynająłem firmie obiekt. Po czasie p. Śliwka zgłosiła, że jest zainteresowana zakupem, a na działce obok 
uzyskała warunki zabudowy na kontenerową przychodnię. Postępowanie takie nie jest dla mnie jasne. 

Na tym zakończono XXII sesję Rady Gminy Dębowiec. 

 

Protokołował:        Obradom przewodniczył: 

Dorota Krzyżanek             Marian Matejczuk 
               


